
 
Tyresö 2007-09-25 
 
ERSÄTTARYTTRANDE 
Kommunstyrelsens sammanträde 2007-09-25 
§ Upphandling av badanläggning 
 
Vänsterpartiet hade om vi hade haft rösträtt yrkat avslag på förslaget om att upphandla både 
byggnation och drift av den nya sim- och evenemangshallen. Detta av följande skäl: 
 
1. Vänsterpartiets huvudprincip är att det är kommunens ansvar att både bygga och driva de 
anläggningar vi behöver för att ge bästa möjliga service till våra kommuninvånare. Detta 
gäller både förskolor, skolor, äldreboenden, boenden för funktionshindrade men också för 
kultur- och fritidsanläggningar. Det är genom att kommunen har det fulla ansvaret, som våra 
invånare också kan få största möjligt inflytande och insyn. 
 
2. När det gäller driften av kultur- och fritidsanläggningar kan Vänsterpartiet tänka sig att den 
sköts på entreprenad av någon eller några av våra kultur- och/eller idrottsföreningar.  
 
3. Vi anser det väldigt problematiskt att kommunen nu prövar en upphandlingsform, som 
ännu inte finns inskriven i svensk lagstiftning, d.v.s.”konkurrenpräglad dialog”. I SOU 
2006:28 beskrivs upphandlingsformen och utreds om denna form av upphandling skall införas 
i svensk lagstiftning. Vänsterpartiet anser att det är ett ”vågspel” av kommunen att genomföra 
en upphandlingsform, som ännu inte är lagstiftad utan endast finns i EU-direktiven.  
 
4. Vänsterpartiet har tillsammans med socialdemokraterna och miljöpartiet krävt att hela 
detaljplaneläggningen av Tyresö Centrum skulle föregås av en miljökonsekvensbeskrivning 
(MKB) innan vi fattar beslut om detaljplaner. Detta har vi dock inte kunnat få gehör för. Vi 
anser att det hade varit rimligt att även denna detaljplan hade haft en riktig 
miljökonsekvensbeskrivning. 
 
5. Eftersom majoriteten nu beslutat om upphandling av både byggnation och drift, så vill vi i 
Vänsterpartiet påpeka att vi stödjer socialdemokraternas yrkande om att den entreprenör som 
vinner upphandlingen skall ”ha anställningsvillkor motsvarande gällande kollektivavtal”.  
 
6. Vi anser det bra att vi på kommunstyrelsen kunnats enas om krav på att en höjd 
miljöambition vid byggnationen och fört in denna i kravspecifikationen. 
 
Slutligen, vi hade om vi haft rösträtt yrkat avslag på upphandlingen av badanläggningen och 
självklart lagt in den i vänsterpartiets kommande investeringsbudget. 
 
För Vänsterpartiet 
Inger Gemicioglu, ersättare (v) i kommunstyrelsen 
 



 
 
 
 


